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PROTOKÓŁ           
 XVIII  SESJI RADY POWIATU TARNOBRZESKIEGO 

 VI  KADENCJI W DNIU 05 sierpnia2020 r. 
Przewodnicząca Rady Powiatu Krystyna Rusin wygłasza sentencję. 
„Otwieram XVIII  Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  05 sierpnia 2020 r.” 
Następnie mówi: 

Witam  Państwa radnych, Zarząd Powiatu ze Starostą i Wicestarostą na czele.   Panią 
Skarbnik Powiatu, Sekretarza Powiatu,   Witam wszystkich pozostałych uczestników Sesji. 

Sesję ze względu na ograniczenia  spowodowane  epidemią  koronowirusa odbywamy w 

formie wyjazdowej. 

O protokołowanie Sesji  proszę Panią Agnieszkę Kseń – Samołyk. 

Szanowni  Państwo: 

Głosować będziemy imiennie, ale w sposób tradycyjny ze względu na ograniczenie do 

minimum  uczestników  Sesji.  W Sesji uczestniczy 15 radnych. Stwierdzam, że Rada 

Powiatu może podejmować prawomocne uchwały. 

Na sesje przybywa pana Arkadiusz Tomanek. Stan radnych 16 

Przedstawia proponowany porządek  obrad. 

 

PORZĄDEK OBRAD : 

   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z  ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami - 

informacja. 

   5. Interpelacje Radnych. 

   6.Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) w sprawie zmiany uchwały w sprawie powiatowego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych uczniów szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym 

jest Powiat Tarnobrzeski. 

b) w sprawie założenia Branżowej Szkoły II Stopnia w Gorzycach i włączenia jej do 

Zespołu Szkół im. por. J. Sarny w Gorzycach. 

c) w sprawie założenia Branżowej Szkoły II Stopnia w Nowej Dębie i włączenia jej do 

Zespołu Szkół nr 2 im. Eugeniusza Kwiatkowskiego w Nowej Dębie. 

d) w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu sieci szkół ponadpodstawowych 

i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu Tarnobrzeskiego od dnia 

1 września 2019 roku. 

e) w sprawie zatwierdzenia i przyjęcia do realizacji opracowanego przez Powiatowy 

Urząd Pracy w Tarnobrzegu projektu konkursowego pt: „Aktywizacja zawodowa 

mieszkańców rewitalizowanych obszarów Tarnobrzega, Nowej Dęby, Baranowa 

Sandomierskiego i Gorzyc” nr  konkursu RPPK.07.01.00-IP.01-18-024/19 (konkurs 

ogłoszony na podstawie Ramowego Planu Działania RPO WP 2014-2020 na 2019 r. dla 

Działania 7.1: RPPK.07.01.00-IP.01-18-023/19) współfinansowanego  z Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podkarpackiego na lata 2014-2020, oś priorytetowa VII Regionalny rynek pracy 
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Działanie 7.1 – Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na rynku pracy – projekty 

konkursowe w ramach dedykowanych konkursów dla beneficjentów realizujących 

projekty dla ostatecznych odbiorców z terenów MOF: Krosno, Dębica-Ropczyce, 

Przemyśl, Mielec, Tarnobrzeg, Jarosław-Przeworsk, Sanok-Lesko, Stalowa Wola. 

 f) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania w roku 2021 zadania 

pn. „Rozbudowa i przebudowa  drogi powiatowej Nr 1127R  ul. Szypowskiego w Nowej 

Dębie” 

g) zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania w roku 2021 zadania pn. 

„Przebudowa i rozbudowa drogi powiatowej Nr 1094R relacji Furmany – Żupawa – 

Stale w miejscowości Żupawa (etap II)  w km 2 +005  -  2 +639,7”  

h) zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania w roku 2021 zadania pn. „ 

Remont drogi powiatowej Nr 1030R relacji Grębów – Stany od km 3 + 227 do km 5 + 

010 w miejscowości Grębów i Krawce” 

i) w sprawie zmieniająca uchwałę nr XVI/116/2020 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z 

dnia   

28 maja 2020 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez 

Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2020 na realizację zadań 

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

j) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2020r. 

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad sesji.  

Czy są uwagi lub wnioski w sprawie porządku obrad. Uwag i wniosków nie ma. 

W tym miejscu Przewodnicząca Rady odczytuje pismo od Zarządu Powiatu. 

                                        Pani 

    Krystyna Rusin 

    Przewodniczący  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego   wnosi o   rozszerzenie    porządku obrad  XVIII Sesji 

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  05 sierpnia  2020 r. 

1. W punkcie „6”     Podjęcie uchwał w sprawach: 

Pod literą: 
f) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania w roku 2021 zadania 

pn. „Rozbudowa i przebudowa  drogi powiatowej Nr 1127R  ul. Szypowskiego w Nowej 

Dębie”- z autopoprawką 
 

j)  w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2020 rok. – z 

autopoprawką 
 

 Kto „za”16 radnych. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał0. 

Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty. 



3 

 

p.3 Przyjęcie protokołu z ostatniej  Sesji. 

 Protokół został   wysłany   radnym   drogą elektroniczną i wyłożony  w  Starostwie 

Powiatowym. Czy są uwagi do protokołu. Nie było uwag. 

 

Głosujemy przyjęcie protokołu. 

Kto „za”16. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało  16 radnych. Protokół został przyjęty 

( Przewodnicząca podpisuje protokół) 

 

p.  4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

informacja  

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie informacji. Sekretarz Powiatu z upoważnienia 

Starosty przedstawia informację. 
W okresie od ostatniej Sesji Rady Powiatu w dniu  26 czerwca  br. Zarząd Powiatu ,  odbył  3 

posiedzenia.  

2 lipca 2020 r. 

Przyjęto   uchwałę Zarządu w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego 

na 2020 r. Zwiększono o kwotę 35 000,00 zł wydatki w dz. 845 – Edukacyjna  opieka 

wychowawcza z przeznaczeniem na doposażenie Internatu ZS  w Gorzycach.  

W związku z ubieganiem się nauczyciela języka  angielskiego i nauczyciela wychowawcy w 

internacie ZS w Gorzycach  o awans na stopień nauczyciela mianowanego  powołano komisję 
konkursową.   Przyjęto projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie  ustalenia planu sieci szkół 

ponadpodstawowych      i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu 

Tarnobrzeskiego.  Projekt przekazano do wymaganych konsultacji w celu uzyskania opinii. 

Zarząd przyjął stanowisko o potrzebie zwiększenia ilości stypendiów dla  uczniów  szkół 

prowadzonych przez Powiat Tarnobrzeski. 

 

16 lipca 2020 r. 

 

Podjęto uchwałę w sprawie  uzgodnienia zawodów, w których kształci Technikum      

w Gorzycach w Zespole Szkół im. por. J. Sarny w Gorzycach. Uzgodniono zawód 

technik programista.  

 Przyjęto   uchwałę Zarządu w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego 

na 2020 r.   Zwiększono plan dochodów  o kwoty:  30 000 zł na sfinansowanie prac 

geodezyjnych i 19 705 zł na dofinansowanie bieżącej działalności DPS w Nowej Dębie. 

Wyrażono zgodę  na rozwiązanie umowy najmu z najemcą stołówki w budynku Starostwa 

Powiatowego z dniem  31 lipca 2020 r. 
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24 lipca 2020 r. 

Przyjęto  projekty uchwał Rady Powiatu na dzisiejszą  Sesję.   
 

W odniesieniu do 3 projektów uchwał wcześniej odbyła się dyskusja dot. wyboru zadań  do 

Funduszu Dróg  Samorządowych.  

Zgodnie z zaproponowaną treścią uchwał zobowiązaniowych wybrano: 

 

1. Przebudowa  i rozbudowa drogi powiatowej Nr 1094R relacji Furmany – Żupawa – 

Stale w miejscowości Żupawa ( etap II w km. 2 + 005 do km. 2 + 639,7) 

2. Rozbudowa i przebudowa drogi  powiatowej Nr 1127R ul. Szypowskiego w Nowej 

Dębie.  

3. Remont drogi powiatowej Nr 1030R relacji Grębów – Stany od km 3 + 277 do km. 5 

+ 010 w miejscowości Grębów i Krawce. 

 

Dokonano zmiany  budżetu na 2020 r. zwiększając m.in. plan wydatków  o 26 000 zł na 

zadanie „Renowacja wewnętrznej klatki schodowej internatu Specjalnego Ośrodka 

Szkolno – Wychowawczego w Grębowie-   w celu rozstrzygnięcia przetar     

 

 Zadania  inwestycyjne  

Gmina      Baranów Sandomierski  

- „ Przebudowa drogi powiatowej Nr 2401 relacji Komorów – Huta Komorowska – Koniecpól 

w miejscowości Ślęzaki w km. 12 +944 – 13 + 197,5 oraz 13 + 208 – 13 + 536.” Zadanie w 

realizacji za kwotę 362 277,50 zł. Wykonawca Przedsiębiorstwo Drogowe Staszów. W ramach 

zadania przewiduje się przebudowę drogi na długości 581 m, budowę chodnika na odcinku 336 

m, przebudowę odwodnienia i poboczy drogi.  Termin realizacji zadania do 20. 10  2020 r. 

 

 W realizacji jest także zadanie „Przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej Nr 2401R relacji 

Komorów -  Huta Komorowska – Koniecpól w miejscowości Ślęzaki za kwotę 345 586, 70 zł. 

Wykonawca Konsorcjum Firm PBI Infrastruktura S.A. Krasnik i PBI WMB Sp z o.o. 

Sandomierz. Termin realizacji 30.09 2020 r. 

W realizacji:  - Przebudowa drogi powiatowej Nr 1117R relacji Tarnowska Wola – Wola 

Baranowska w zakresie budowy chodnika w miejscowości Kaczaki – etap V.  Do wykonania 

293 m chodnika za kwotę 92 988 zł. Wykonawca PRIMA BUD Sandomierz. Termin 31.08 

2020 r.  

 Gmina Gorzyce  

-Przebudowa drogi powiatowej Nr 1092R relacji Trześń  – Furmany w zakresie  budowy 

chodnika na odcinku Trześń  Zabrody – Furmany – etap IV.  

  520 m chodnika za kwotę 185 000,00 zł 

 

- Przebudowa  drogi powiatowej Nr 1011R relacji Kawęczyn – Skowierzyn w zakresie 

budowy chodnika w miejscowości Wrzawy. Etap I .179 m. chodnika za kwotę 69 372,00 zł. 

 Wykonane i odebrane. Rozliczamy się z Gminą Gorzyce z pomocy finansowej. 
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 Gmina Grębów   

-  „Przebudowa  drogi powiatowej Nr 1094R relacji Furmany – Żupawa – Stale w miejscowości 

Żupawa w km. 2 + 639, 7 – 3 +000 – etap I „ - w realizacji . Wykonawca Konsorcjum firm PBI 

Infrastruktura S.A. Kraśnik i PBI WMB Sp. z o.o. Sandomierz za kwotę 407 487,55 zł z 

terminem realizacji do dnia 15.10.2020.  Do wykonania jest 360 m. drogi. 

-  „Renowacja zewnętrznej klatki schodowej internatu Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Grębowie  - etap II,-  w realizacji.  Wykonawca Zakład Budowlano 

Kamieniarski Ryszard Łukawski – Kostomłoty ( Woj. Świętokrzyskie)  za kwotę 148 463,49 

zł z terminem realizacji zadania do dnia 22.09. 2020 r. 

- „Renowacja wewnętrznej klatki schodowej Internatu Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Grębowie”  - w realizacji. Wykonawca -  Zakład Budowlano Kamieniarski 

Ryszard Łukawski – Kostomłoty ( Woj. Świętokrzyskie)  za kwotę 100 067,54  zł z terminem 

realizacji zadania do dnia 22.09. 2020 r. 

 

- „Renowacja mostku bramy wjazdowej Zespołu pałacowego w Grębowie” – w  realizacji 

Wykonawca Firma Usługowo – Handlowa DEKO _ REX Stefan Tworek – Sokolniki za kwotę 
59 655,00 zł z terminem do 15.09.2020 r.  

- 18 czerwca br  podpisano Porozumienie w sprawie  powierzenia Gminie  Grębów   3 zadań  

związanych z budową chodników. 

1) Przebudowa drogi powiatowej Nr 1090R  relacji Trześń – Grębów w zakresie budowy 

ścieżki pieszo – rowerowej pomiędzy miejscowościami Zabrnie i Grębów – etap VIII.  

130 000 / 5 000 zł 

2) Przebudowa drogi powiatowej Nr 1030R relacji Grębów – Stany w zakresie budowy 

chodnika pomiędzy istniejącymi chodnikami w miejscowości Grębów i Nowy Grębów. Etap 

VI 

100 000 / 100 000 zł 

3) Przebudowa drogi powiatowej Nr 1090R relacji  Trześń – Grębów w zakresie budowy 

chodnika w miejscowości Grębów od ul. Klonowej do ul. Świerkowej . 

70 000 / 5 000 zł 

Dokumentacje przekazane.  Na ukończeniu w Zarządzie Dróg  są aktualizacje kosztorysów 

inwestorskich. W najbliższych dniach  będą ogłoszone przetargi. 

Gmina Nowa Dęba. 

-  „ Przebudowa  drogi powiatowej Nr 1131R ul. Majdańska w Nowej Dębie”  w przebudowie 
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Wykonawca Konsorcjum Firm PBI Infrastruktura S.A. Kraśnik  i PBI WMB Sp z o.o. 

Sandomierz  za kwotę 533 341,73. zł.  Do wykonania 543 m jezdni, 390 m chodnika. Termin 

wykonania 17 .09. 2020 r.  

- w realizacji  3 zadania  drogowe związane z budową chodników 

a) Przebudowa drogi powiatowej Nr 1117 R relacji Tarnowska Wola – Wola Baranowska w 

zakresie budowy chodnika od drogi krajowej nr 9 do istniejącego chodnika w miejscowości 

Rozalin – etap IX 

Cena brutto:  41 820,00 zł,  100 m.  chodnika, termin 31.08 2020 r. 

 

b) Przebudowa drogi powiatowej Nr 1113 R relacji Stale – Chmielów -Dąbrowica  w zakresie 

budowy chodnika w miejscowości Cygany na odcinku od początku miejscowości Cygany do 

istniejącego chodnika – etap II 

Cena brutto:  94 095,00 zł, odcinek 285 m. termin 31.08 2020 r. 

 

c) Budowa deptaka pieszego w pasie drogi powiatowej Nr 1112R dojazd do stacji kolejowej 

Chmielów – etap IV 

Cena brutto:  298 890,00 zł, odcinek 320 m. Termin 31.08 2020 r.  Wszystkie trzy zadania 

wykonuje PRIMA BUD. 

 

d) Przebudowa drogi powiatowej Nr 1117R relacji Tarnowska  Wola – Wola Baranowska w 

zakresie budowy  chodnika na działce Nr ewid. 139 – teren zamknięty kolejowy.  Przetarg  w 

odniesieniu do tego zadania unieważniono.  Była wybrana firma z Powiatu Myślenickiego za 

76 053,93 zł. W okresie związania ofertą nie  udało się podpisać umowy.  Po przyjęciu  

zgłoszenia przez Wojewodę   zostanie ogłoszony ponowny przetarg. 

  

Czy są uwagi i pytania. 

Zgłasza się radny T. Rękas z pytaniem odnośnie sfinansowanie prac geodezyjnych oraz 

doprecyzowanie informacji  na temat inwestycji w protokołach  o wkład własny powiatu i 

wkład własny gminy.  Wyjaśnień udziela Starosta Jerzy Sudoł. Regulacje wynikają ze stanu 

prawnego dróg. Drogi wymagają podziału  i regulacji. Ta sytuacja trwa już wiele lat jak 

zaznacza starosta stąd potrzebne środki i te środki przeznaczane są właśnie na te regulacje 

prawne i koszty geodezyjne. 

 

p. 5. Interpelacje radnych.  

 

 W okresie od ostatniej sesji zgłoszono 4 interpelacje z którymi wystąpili: Domink 

Szewc, Krystyna Kozieja, Paweł Bartoszek , Tadeusz Rękas na które zostały udzielone pisemne 

odpowiedzi. 

 W kolejności zgłoszeń:  
Radny Dominik Szewc, osunięcie  podbudowy chodnika na drodze 1030R  ul. Niwa w 

Grębowie.  Uszkodzenie naprawione przez wykonawcę chodnika w ramach gwarancji. 
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Radny Tadeusz Rękas 

Wykonanie barier przy drodze powiatowej w Orliskach.  Wykonanie barier jest zasadne. 

Sprawie  nadano bieg. 

Radna Krystyna Kozieja 

Całościowy przegląd chodników na terenie  Gminy Grębów. 

Zarząd  Dróg informuje, że w Powiecie rocznie  budujemy od 3 – 5 kilometrów nowych 

chodników. W 2019 roku 3,5 km.  Chodniki budowane są etapami przez różnych wykonawców 

i w zależności od roku budowy biegną 5 letnie gwarancje. Przeglądy dróg i chodników 

wykonywane są systematycznie, a wykonawcy wzywani są do pogwarancyjnych napraw, lub 

uszkodzenia naprawiane są z własnych środków.   Ze względu na  upływ czasu i techniczne 

zużycie, najwcześniej wybudowane chodniki wymagać będą w najbliższych latach   

odcinkowej lub całkowitej przebudowy.  Jednocześnie  Zarząd  Dróg zapewnia, że  w każdej 

sytuacji  doraźnego zgłoszenia,  w trosce o bezpieczeństwo użytkowników,   zajmie się naprawą  
uszkodzonego chodnika lub jezdni. 

Radny Paweł Bartoszek 

Przejście dla pieszych  we Wrzawach  w okolicy Szkoły Podstawowej. 

9 lipca  kiedy  odbierano chodnik na drodze Nr 1011R  Kawęczyn –  Skowierzyn  obejrzano  

wskazane miejsce. Wniosek jest do realizacji.  Ze względu  na układ dróg wybór miejsca na 

przejście wymaga głębszego namysłu tak, żeby przejście było uczęszczane , a nie omijane przez 

pieszych. 

 

Aktualnych interpelacji nie było. 

 

6. Podjęcie  uchwał w sprawach: 

a)  w  sprawie zmiany uchwały w sprawie powiatowego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych uczniów szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym 

jest Powiat Tarnobrzeski. 

 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały i procedury związanej  

przyjęciem tej uchwały.  

 W dotychczas obowiązującej uchwale obowiązywała zasada składania przez 

dyrektorów szkół/placówek po trzy wnioski o stypendium z każdej szkoły/placówki bez 

względu na liczebność danej jednostki. 

Podjęcie niniejszej uchwały podyktowane jest koniecznością zróżnicowania ilości 

składanych wniosków stypendialnych przez dyrektorów szkół/placówek ze względu na ilość 
uczniów w zarządzanej szkole/placówce oraz zmianami organizacyjnymi systemu                

oświaty - zlikwidowano  gimnazja. 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji Oświaty, 

Kultury i Zdrowia. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy imiennie  projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw”0. 
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Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

Przechodzimy do p .b) 

Podjęcie uchwały  w sprawie w sprawie założenia Branżowej Szkoły II Stopnia w 

Gorzycach i włączenia jej do Zespołu Szkół im. por. J. Sarny w Gorzycach. 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały i procedury związanej  

przyjęciem tej uchwały.  

W związku ze zgłoszonym przez organ nadzoru uwagami do statutu proponuje się dla 

czytelności dokumentu uchwalić statut w jednolitym brzmieniu, a podjętą w tej sprawie 

uchwałę na sesji w dniu 26.06.2020 uchylić. 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji Oświaty, 

Kultury i Zdrowia. Opinia pozytywna. 

Głosujemy projekt uchwały. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw” 0. 

Kto się „wstrzymał 0. 

Głosowało 16 radnych . Uchwała została podjęta 

 

 Punkt c) Projekt uchwały w sprawie   w sprawie założenia Branżowej Szkoły II Stopnia  

w Nowej Dębie i włączenia jej do Zespołu Szkół nr 2 im. Eugeniusza Kwiatkowskiego w 

Nowej Dębie. 

 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały i procedury związanej  

przyjęciem tej uchwały. Sekretarz omawia analogicznie jak do uchwały w pkt b. 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji Oświaty, 

Kultury i Zdrowia. Opinia pozytywna. 

Głosujemy   projekt uchwały.  

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw” 0. 

Kto się „wstrzymał” 0. 

Głosowało 16  radnych. Uchwała została  przyjęta jednogłośnie.  

 

Punkt d) Projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia  

planu sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze  

Powiatu Tarnobrzeskiego od dnia 1 września 2019 roku. 

 

  O przedstawienie projektu uchwały proszę Pana  Sekretarza. Sekretarz Powiatu 

przedstawia  Obecnie plan sieci szkół określała uchwała Nr VII/46/2019 Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego z dnia 6 maja 2019 roku  w sprawie ustalenia planu sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu Tarnobrzeskiego od 

dnia 1 września 2019 roku. 
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W związku z utworzeniem szkół branżowych II stopnia w Zespole Szkół im. por. J. 

Sarny w Gorzycach, Zespole Szkół im. E. Kwiatkowskiego w Nowej Dębie oraz nadaniem 

imienia Teresy i Seweryna Dolańskich Specjalnemu Ośrodkowi Szkolno - Wychowawczemu 

w Grębowie uchwałą Nr XVI/117/2020 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 28 maja 2020 r. 

należało dokonać zmian w uchwale określającej sieć szkół w Powiecie Tarnobrzeskim. 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji Oświaty, 

Kultury i Zdrowia. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy   projekt uchwały.  

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

Punkt e )  

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia i przyjęcia do realizacji opracowanego przez 

Powiatowy Urząd Pracy w Tarnobrzegu projektu konkursowego pt: „Aktywizacja 

zawodowa mieszkańców rewitalizowanych obszarów Tarnobrzega, Nowej Dęby, 

Baranowa Sandomierskiego i Gorzyc” nr  konkursu RPPK.07.01.00-IP.01-18-024/19 

(konkurs ogłoszony na podstawie Ramowego Planu Działania RPO WP 2014-2020 na 

2019 r. dla Działania 7.1: RPPK.07.01.00-IP.01-18-023/19) współfinansowanego  z 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, oś priorytetowa VII Regionalny rynek 

pracy Działanie 7.1 – Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na rynku pracy – projekty 

konkursowe w ramach dedykowanych konkursów dla beneficjentów realizujących 

projekty dla ostatecznych odbiorców z terenów MOF: Krosno, Dębica-Ropczyce, 

Przemyśl, Mielec, Tarnobrzeg, Jarosław-Przeworsk, Sanok-Lesko, Stalowa Wola.  

 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Sekretarza  Powiatu. Sekretarz Powiatu 

przedstawia projekt uchwały. 

Powiatowy Urząd Pracy w Tarnobrzegu na podstawie Uchwały Zarządu Powiatu 

Tarnobrzeskiego z dnia 06 września 2019 r. przystąpił do konkursu nr  

RPPK.07.01.00-IP.01-18-024/19  (konkurs ogłoszony na podstawie Ramowego Planu 

Działania RPO WP 2014-2020 na 2019 r. dla Działania 7.1: RPPK.07.01.00-IP.01-18-023/19) 

składając wniosek o dofinansowanie projektu pod tytułem: „Aktywizacja zawodowa 

mieszkańców rewitalizowanych obszarów Tarnobrzega, Nowej Dęby, Baranowa 

Sandomierskiego i Gorzyc” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego  

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-

2020, oś priorytetowa VII Regionalny rynek pracy działanie 7.1 – Poprawa sytuacji osób 

bezrobotnych na rynku pracy – projekty konkursowe w ramach dedykowanych konkursów dla 

beneficjentów realizujących projekty dla ostatecznych odbiorców z terenów MOF: Krosno, 

Dębica-Ropczyce, Przemyśl, Mielec, Tarnobrzeg, Jarosław-Przeworsk, Sanok-Lesko, Stalowa 

Wola. W dniu 15 czerwca 2020 r. w wyniku pozytywnego zakończenia oceny formalno – 

merytorycznej dokonanej przez Komisję Oceny Projektów Urząd otrzymał wezwanie 
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do przesłania stanowiska negocjacyjnego w celu potwierdzenia spełnienia kryteriów 

negocjacyjnych. Urząd w dniu 19 czerwca 2020 r. spełnił kryteria negocjacyjne  

i w odpowiedzi Wojewódzki Urząd Pracy w Rzeszowie pismem z dnia 01 lipca 2020 r. wezwał 

Wnioskodawcę do skorygowania wniosku o dofinansowanie projektu w zakresie, o którym 

mowa w ostatecznym stanowisku negocjacyjnym. Powiatowy Urząd Pracy w Tarnobrzegu  

w dniu 07 lipca 2020 r. dokonał wszystkich zmian  wynikających z wezwania  i przesłał  

w dniu 08 lipca 2020r. do Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Rzeszowie skorygowany wniosek 

o dofinansowanie projektu. Aktualnie Powiatowy Urząd Pracy w Tarnobrzegu oczekuje na 

zatwierdzenie skorygowanego wniosku o dofinansowanie projektu oraz na termin podpisania 

umowy o dofinansowanie. 

 Czy są pytania? 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej. 

Opinia Komisji pozytywna. 

Głosujemy    uchwałę. 
Kto jest  „za” zechce podnieść rękę. 16 głosów.  

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało 16 radnych . Uchwała została  podjęta. 

 

 Punkt f) Projekt uchwały w sprawie  w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego 

sfinansowania w roku 2021 zadania pn. „Rozbudowa i przebudowa  drogi powiatowej 

Nr 1127R  ul. Szypowskiego w Nowej Dębie” 

 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Sekretarza  Powiatu. Sekretarz Powiatu 

przedstawia projekt. W związku z zamiarem zgłoszenia przez Powiat Tarnobrzeski zadani 

inwestycyjnego pn. „„Rozbudowa i przebudowa  drogi powiatowej Nr 1127R  ul. 

Szypowskiego w Nowej Dębie” do funduszu dróg samorządowych na 2021 rok zachodzi 

konieczność zabezpieczenia wkładu własnego.  

Przy kosztorysowej wartości zadania w wysokości 3 mln.250 tyś. zł. 30% wkład własny 

wynosi 975 tyś zł. W przypadku pozytywnej oceny wniosku i przyznania dofinansowania 

wkład własny powiatu zostanie pokryty z budżetu powiatu na 2021 rok.  

 

 Czy są pytania? 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Opinia pozytywna. 

Głosujemy    uchwałę. 
Kto jest  „za” zechce podnieść rękę 16 radnych.  

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało 16 radnych . Uchwała została  podjęta. 

 

Punkt  g)  Projekt uchwały w sprawie  zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego 

sfinansowania w roku 2021 zadania pn. „Przebudowa i rozbudowa drogi powiatowej Nr 
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1094R relacji Furmany – Żupawa – Stale w miejscowości Żupawa (etap II)  w km 2 +005  

-  2 +639,7” 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Sekretarza  Powiatu. Sekretarz Powiatu 

przedstawia projekt. W związku z zamiarem zgłoszenia przez Powiat Tarnobrzeski zadani 

inwestycyjnego pn. „Przebudowa i rozbudowa drogi powiatowej Nr 1094R relacji Furmany – 

Żupawa – Stale w miejscowości Żupawa (etap II)  w km 2 +005  -  2 +639,7” do funduszu 

dróg samorządowych na 2021 rok zachodzi konieczność zabezpieczenia wkładu własnego.  

Przy kosztorysowej wartości zadania w wysokości 750 tyś. zł. 30% wkład własny wynosi 225 

tyś zł. W przypadku pozytywnej oceny wniosku i przyznania dofinansowania wkład własny 

powiatu zostanie pokryty z budżetu powiatu na 2021 rok.  

 

 Czy są pytania? 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Opinia pozytywna. 

Głosujemy    uchwałę. 
Kto jest  „za” zechce podnieść rękę. 16 radnych  

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał” 0. 

Głosowało 16 radnych . Uchwała została  podjęta. 

 

Punkt h) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania w roku 2021 

zadania pn. „ Remont drogi powiatowej Nr 1030R relacji Grębów – Stany od km 3 + 277 

do km 5 + 010 w miejscowości Grębów i Krawce” 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Sekretarza  Powiatu. Sekretarz Powiatu 

przedstawia projekt. W związku z zamiarem zgłoszenia przez Powiat Tarnobrzeski zadani 

inwestycyjnego pn. „ Remont drogi powiatowej Nr 1030R relacji Grębów – Stany od km 3 + 

227 do km 5 + 010 w miejscowości Grębów i Krawce” do funduszu dróg samorządowych na 

2021 rok zachodzi konieczność zabezpieczenia wkładu własnego.  

Przy kosztorysowej wartości zadania w wysokości 950 tyś. zł. 30% wkład własny wynosi 285 

tyś zł. W przypadku pozytywnej oceny wniosku i przyznania dofinansowania wkład własny 

powiatu zostanie pokryty z budżetu powiatu na 2021 rok i 2022 rok. Fundusz dróg 

samorządowych dopuszcza realizacje inwestycji w ciągu 12 miesięcy od podpisania umowy 

niezależnie od roku budżetowego. Dlatego też Zarząd Powiatu zdecydował aby kwotę 
zobowiązania podzielić na rok budżetowy 2021 i 2022. W zaproponowanej poprawce 

pozostaje kwota 975 tyś. zł jako zobowiązanie łączne z tego w roku 2021- 700 tyś zł, w roku 

2022- 225 tyś zł. 

 Czy są pytania? 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Opinia pozytywna. 

Głosujemy    uchwałę. 
Kto jest  „za” zechce podnieść rękę. 16 głosów.  

Kto „przeciw”0. 
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Kto się „wstrzymał” 0 

Głosowało  16 radnych . Uchwała została  podjęta. 

 

Punki i) zmieniająca uchwałę nr XVI/116/2020 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia   

28 maja 2020 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez 

Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2020 na realizację zadań 

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej. 

 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Sekretarza  Powiatu. Sekretarz Powiatu 

przedstawia  projekt uchwały. W związku z licznymi rezygnacjami z ubiegania się o 

dofinansowanie ze środków PFRON do turnusów rehabilitacyjnych przy równoczesnym  

bardzo dużym zainteresowaniu osób niepełnosprawnych likwidacją barier architektonicznych 

w miejscu zamieszkania wnioskujemy o przesunięcie środków w wysokości 22.000, 00 zł z 

zadania II.1.- dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w 

turnusach rehabilitacyjnych na zadanie II.4. – dofinansowanie likwidacji barier 

architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych, w związku z indywidualnymi 

potrzebami osób niepełnosprawnych. Dodatkowym argumentem przemawiającym  za 

powyższym rozwiązaniem są liczne sygnały od organizatorów turnusów rehabilitacyjnych o 

odstąpieniu od organizacji turnusów do czasu unormowania sytuacji epidemicznej w kraju.    

Czy są pytania? 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej 

Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy    uchwałę. 
Kto jest  „za” zechce podnieść rękę 16 radnych.  

Kto „przeciw” 0. 

Kto się „wstrzymał” 0. 

Głosowało 16 radnych . Uchwała została  podjęta. 

 

 

Punkt  j)   

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu tarnobrzeskiego na 

2020 r. 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Panią Skarbnik   Powiatu. Skarbnik Powiatu 

przedstawia  projekt uchwały. 

W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie planu dochodów ogółem o kwotę            
129.975 zł 

w związku z: 

- uzyskaniem dochodów ponadplanowych przez Zarząd Dróg Powiatu Tarnobrzeskiego         

3.000 zł 

- otrzymaniem środków z Ministerstwa  Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej na  

  sfinansowanie kosztów nagród oraz składek na ubezpieczenie społeczne 

   dla pracowników Powiatowego Urzędu Pracy            76.000 zł 
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- otrzymaniem pomocy finansowej z gm. Majdan Królewski na zakup materiałów   niezbędnych 

do zwalczania COVID-19 dla SPZ ZOZ Nowa Dęba                                                     5.000 zł 

- otrzymaniem dotacji na termomodernizację budynku Zarządu Dróg w Nowej Dębie                 

45.975 zł 

Zmiany w planie wydatków dotyczą następujących działów klasyfikacji budżetowej: 

- Dz. 600 – Transport i łączność  
W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie planu wydatków: bieżących Zarządu Dróg 

Powiatu Tarnobrzeskiego o kwotę 3.000 zł, na termomodernizację budynku Zarządu Dróg o 

kwotę 45.975 zł,  na wykup gruntów z przeznaczeniem na poszerzenie pasa drogowego przy 

drodze powiatowej Nr 1113R relacji Stale – Chmielów – Dąbrowica -75.000 zł oraz 

zabezpieczono kwotę 45.000 zł na udział Powiatu w opracowaniu dokumentacji na zadanie: 

Remont obustronnego ubezpieczenia rzeki Dąbrówka w km 4+932 – 6+667 w miejscowości 

Stale Siedlisko gm. Grębów powiat tarnobrzeski.  

- Dz. 750 – Administracja publiczna  

W projekcie uchwały zaproponowano przesunięcia w dotychczasowym planie finansowym 

Starostwa Powiatowego celem zabezpieczenia środków w kwocie 3.000 zł na realizację 
nowego zadania polegającego na rejestracji jachtów i innych jednostek pływających. 

- Dz. 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 

W projekcie uchwały zaproponowano ustalenie planu w kwocie 5.000 zł z przeznaczeniem na 

zakup materiałów do remontu pomieszczeń Komendy Miejskiej Policji w Tarnobrzegu.  

- Dz. 801 – Oświata i wychowanie  

W projekcie uchwały zaproponowano przesunięcia w dotychczasowym planie finansowym na 

projekt Podkarpacka Akademia Motoryzacji – Innowacyjne Szkolnictwo Zawodowe (Zespół 

Szkół w Gorzycach) oraz zwiększenie planu wydatków o kwotę 3.000 zł dla Zespołu Szkól Nr 

2 w Nowej Dębie  z przeznaczeniem na nagrody dla pracowników obsługi biorących czynny 

udział w zapobieganiu COVID-19 na terenie Domu Pomocy Społecznej w Nowej Dębie.   

- Dz. 851 – Ochrona zdrowia 

W projekcie uchwały zaplanowano kwotę 5.000 zł pochodzącą z gm. Majdan Królewski z 

przeznaczeniem na zakup urządzeń medycznych, odzieży i środków ochrony dla SPZ ZOZ 

Nowa Dęba.  

- Dz. 852 – Pomoc społeczna i dz. 855 – Rodzina 

W projekcie uchwały zaproponowano: zwiększenie planu wydatków dla Domu Pomocy 

Społecznej w Nowej Dębie o kwotę 18.000 zł z przeznaczeniem na wypłatę nagród dla 12 

pracowników tej jednostki, którzy dobrowolnie odbyli kwarantannę zapewniając tym samym  

opiekę i wsparcie dla mieszkańców DPS, dokonano przesunięć w dotychczasowym planie 

finansowym Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie oraz zmniejszono plan wydatków na 

rodziny zastępcze o kwotę 50.000 zł. 

- Dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 

W projekcie uchwały zaproponowano przesunięcia w planie finansowym Powiatowego Urzędu 

Pracy oraz zwiększono plan o kwotę 76.000 zł na wynagrodzenia i ubezpieczenie społeczne 

pracowników Powiatowego Urzędu Pracy z  przeznaczeniem na wypłatę nagród.  

 W autopoprawce do projektu uchwały budżetowej zaproponowano przesunięcie w 

planie wydatków w dz. 801 - Oświata i wychowanie polegające na:   

− zmniejszeniu planu wydatków bieżących o kwotę 18.000 zł              
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− zwiększeniu planu wydatków inwestycyjnych z przeznaczeniem na zakup kosiarki  

samojezdnej lub ciągnika ogrodniczego dla Specjalnego Ośrodka Szkolno -  

Wychowawczego w Grębowie o kwotę  18.000 zł         

Czy są pytania ? Brak. 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Przewodniczący Marek Zięba przedstawia pozytywną opinię 
 

Głosujemy    uchwałę. 
Kto jest  „za” zechce podnieść rękę.  16 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało 16 radnych . Uchwała została  podjęta. 

 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

Czy ktoś spośród radnych chce zabrać głos.? 

-Radny Tadeusz Rękas pytanie odnośnie planu inwestycyjnego odnośnie Gminy Gorzyce- 

chodnik w Sokolnikach,- czy inwestycja będzie kontynuowana Jaki jest koszt chodnika w 

Furmanach, czy inwestycja będzie etapowana, czy jest projekt i czy będzie dokończona ta 

inwestycja.  Pani przewodnicząca prosi o składania pytań na piśmie. Odpowiedzi udziela 

Starosta Jerzy Sudoł. Będzie wykonana analiza kosztów w Furmanach, jeżeli chodzi o Trześń 
ma być zrobiona dokumentacja na dokończenie tej inwestycji. Mowa o nakładce na drodze 

Kawęczyn –Skowierzyn, na odcinku który nie był robiony oraz bariery na Orliskach.  

- Radny Paweł Bartoszek przedstawił prośbę o środki finansowe dla Zespołu Szkół na 

kompleksowy remont sali gimnastycznej.  Odpowiedzi udzielił Starosta Jerzy Sudoł, który 

zapewnia, że zespół ekspertów budowlanych oceni ewentualny zakres modernizacji sali 

gimnastycznej .Starosta Jerzy Sudoł  ocenił współpracę z dyrektorem Zespołu Szkol jako 

dobrą. 
- Radna Krystyna Kozieja. Podziękowanie dla Pana Starosty i Członków Zarządu za  reakcje 

odnośnie interpelacji i usunięcia usterek.  Radna składa prośbę o wykonanie dokumentacji na 

chodnik w miejscowości Zabrnie- w kierunku Zaleszan., która  prowadzi do szkoły 

podstawowej oraz druga dokumentacja na chodnik od stacji PKP w Grębowie w kierunku 

Poręb Furmańskich.  

 

Przewodnicząca wypowiada słowa 

Dziękuję za udział w Sesji.   

Wobec wyczerpania porządku zamykam  Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu 

05 sierpnia 2020 r.  

 

 

 

Sporządził 

 

Agnieszka Kseń-Samołyk 

 


